

Terms and Conditions

Apply for a SABB Umlaty card and get the following offers: -

- 10% cashback when using SABB Umlaty card on purchases internationally
- Exclusive competitive exchange rate for (USD at 3.749)
- No Issuance fees for 1st year
- Campaign Period: 29 June to 30 September 2022

Campaign Details:

- Cards issued during the campaign period will be issued without issuance fees.
- The cashback offer is eligible for new customers who perform a transaction within 30 days from the date of issuance of the card.

Conditions:

- Campaign Period from 29 June 2022 to 30 September 2022.
- Cards issued during the campaign period will be without Issuance Fee.
- Annual fees are collected from the second year onwards.
- 10% cashback capped to SAR 300 during the campaign period when using SABB Umlaty card on purchases internationally within 1 month of the issuance.
- Eligible transactions can be in multi purchase or cumulative spend up to a maximum of SAR 300 cashback.
- No minimum purchase amount.
- •The offer is on eligible transactions during the campaign period.
- •The cashback offer is eligible for new customers who perform a transaction within 30 days from the date of issuance of the card.
- Cash-withdraw, SADAD payment and Digital wallets not eligible for cashback.
- •The cashback will be credited to the card after 60 days from the last day of the campaign.
- Customer complaints, if any, should be raised within 5 days from the last day of the campaign.

For more information about Umlaty Card, please click here





الشروط والأحكام

- تقدم بالطلب على بطاقة ساب عملتي واحصل على العروض التالية:-
- إسترداد نقدي بنسبة 10% عند استخدام بطاقة ساب عملتي على المشتريات الدولية.
 - أسعار صرف تنافسية (3.749 للدولار الأمريكي).
 - بدون رسوم اصدار للسنة الأولى.
 - فترة الحملة: فترة الحملة من 29 يونيو حتى 30 سبتمبر 2022.

تفاصيل الحملة:

- سيتم إصدار البطاقات الصادرة خلال فترة الحملة بدون رسوم إصدار.
- عرض الاسترداد النقدي يسري على العملاء الجدد بشرط أن يكون تنفيذها خلال 30 يوم من تاريخ إصدار البطاقة.

الشروط:

- فترة الحملة من 29 يونيو حتى 30 سبتمبر 2022.
- ستكون البطاقات الصادرة خلال فترة الحملة بدون رسوم إصدار.
 - يتم تحصيل الرسوم السنوية من السنة الثانية فصاعدًا.
- إسترداد نقدي بنسبة 10% بحد أقصى 300 ريال سعودي خلال فترة الحملة عند إستخدام بطاقة ساب عملتي على المشتريات الدولية خلال شهر واحد من الإصدار.
 - لا يوجد حد أدنى لمبلغ الشراء.
- يتم الاسترداد النقدي على عدة عمليات أو حتى إستنفاذ الحد الأعلى للخصم وهو 300 ريال.
 - يسري العرض على العمليات المؤهلة خلال فترة الحملة.
- عرض الاسترداد النقدي يسري على العملاء الجدد بشرط أن يكون تنفيذها خلال 30 يوم من تاريخ إصدارالبطاقة.
- عمليات السحب النقدي أو مدفوعات سداد أو تحويل الأموال للمحافظ الرقمية غير مؤهلة لعرض الإسترداد النقدي.
 - سيتم إضافة مبلغ الإسترداد النقدي إلى البطاقة خلال 60 يومًا من اليوم الأخير للحملة.
 - شكاوى العملاء، إن وجدت، يجب رفعها في غضون 5 أيام من اليوم الأخير للعرض.

لمزيد من المعلومات عن بطاقة عملتي، الرجاء اضغط هنا